
PROTOKÓŁ Nr 10/2021 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Gminy Kołaczkowo w dniu 21.06.2021 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji radny Jerzy Woś. Powitał zebranych (lista 

obecności w załączeniu)  oraz przedstawił porządek obrad w brzmieniu: 

1. Otwarcie. 

2. Wyjazd w teren w celu oceny stanu przepływu na kanale Flisa oraz piętrzenia wód 

na stawach. 

3. Informacja w sprawie umiejscowienia progu zwalniającego w m. Grabowo Królewskie. 

4. Wolne głosy i wnioski. 

 

Ad.2 

Przewodniczący Jerzy Woś na wstępie podkreślił, że podczas walnego zebrania spółek 

wodnych omówiono sprawy związane z udrożnieniem odcinka kanału Flisa. W związku z tym 

wnioskuje o wystosowanie pisma do Związku Spółek Wodnych o wykonanie tej inwestycji.  

Po zakończeniu obrad komisja wyjechała w teren w celu oceny przepływu wody na odcinku 

kanału Flisa w m. Budziłowo, Cieśle Wielkie i Wszembórz.  

Ad.3 

Przewodniczący Jerzy Woś poinformował, że odbyła się komisja bezpieczeństwa z udziałem 

przedstawiciela policji z wydziału ruchu drogowego w sprawie zamontowania progu 

zwalniającego na drodze gminnej w Grabowie Królewskim. Po przeprowadzonej wizji nikt 

z zebranych nie miał uwag i została wyrażona zgoda na usytuowanie progu zwalniającego.  

Inga Mencel-Pol przedstawiła wstępny kosztorys na montaż progu, który opiewa na kwotę 

9.840 zł. W koszt wliczone jest oznakowanie poziome, słupki boczne oraz projekt 

organizacyjny.  

Komisja w głosowaniu 7 „ZA” wyraziła zgodę na montaż progu zwalniającego w m. Grabowo 

Królewskie.  

W tym samym dniu na wniosek sołtysa Dawida Musielaka komisja pojechała do m. Zieliniec. 

Wizytacja dotyczyła parkowania pojazdów ciężarowych w pasie drogowym i na parkingu przy 

świetlicy wiejskiej. Pojazdy te parkują w tych miejscach czekając na wjazd do pobliskiej firmy, 

której właściciel nie pozwala na wjazd na teren firmy poza godzinami pracy. Przedstawiciel 

policji uważa, że można zmienić organizację ruchu i ustawić znak zakaz zatrzymywania się, 

ale będzie on wówczas obowiązywał wszystkich uczestników ruchu.  

Ad.4 

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska wypowiedziała się w sprawie naprawy chodnika 

po wykonanej inwestycji budowa kanalizacji sanitarnej w Borzykowie. Powiedziała, 



że w czasie pandemii obowiązują nowe przepisy, według których obowiązuje zakaz naliczania 

kary umownej z wynagrodzenia wykonawcy lub innych jego należności. W rozmowie 

telefonicznej z zastępcą kierownika RDW w Koninie panem  Pawłem Kubiakiem  otrzymała 

zapewnienie, że w tym roku zostanie wykonany kolejny odcinek chodnika.  

Przewodniczący Jerzy Woś powiedział, że ścieżka rowerowa w kierunku Borzykowa posiada 

niebezpieczne zjazdy, krawężniki są zbyt wysokie dla rowerzystów. Proponuje zamontować 

ukośne zjazdy przede wszystkim przy zjeździe obok stacji paliw w Kołaczkowie. Złożył 

wniosek o wycięcie drzew przy skrzyżowaniu w Krzywej Górze. 

Radna Danuta Grabowska zgłosiła do przycięcia drzewo przy tablicy ogłoszeń w Sokolnikach, 

ponieważ gałęzie wrastają w linie energetyczne. 

Na tym posiedzenie zakończono 

Protokół sporządziła        Przewodniczący Komisji 

Monika Nowak       Jerzy Woś 

 

 

 


